
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.17/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 528/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Καθορισμός θέσης άσκησης υπαίθριων στάσιμων 
εμπορικών δραστηριοτήτων στη Βέροια και έγκριση 
χορήγησης άδειας στον Δημήτριο 
Παπαγιαννόπουλο» 

 
       Σήμερα  30 Oκτωβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 24-10-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  17  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος   
5. Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Μαρκούλης B. Tσίλης Γ.Μπαλτζής 

      9. Α. Καραντουμάνης   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Λ. Τάκης   Θ.Δεμερτζής 
    11. Ε. Παναγιωτίδης    

12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Γ. Χιονίδης 521/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης 
15. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη     συζήτηση     της    υπ’ αριθ. 527/97 
16. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κόλβατζης, Δ.Ζαμάνης. 
17. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/97 απόφ. 

   αποχώρησε ο κ. Ι.Κουρουζίδης. 
   Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/97 απόφ. 
   αποχώρησαν οι κ.κ. Δήμαρχος και Π.Αγαθαγγελίδης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-10-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής : Με την αρ. 
πρωτ. 20151/27-10-97 αίτησή του ο Δημήτριος Παπαγιαννόπουλος ζητάει την άδεια 
για εγκατάσταση καντίνας στην οδό Θεσ/νίκης κοντά στο εργοστάσιο Τσαμήτρου 
πριν τις γραμμές. 
 Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με το άρθρο 1 παρ. 7 του Ν. 2323/95, περί 
υπαίθριου εμπορίου, οι Δήμοι και οι Κοινότητες με αποφάσεις των συμβουλίων τους 
οριοθετούν συγκεκριμένους χώρους, στους οποίους καθορίζουν αριθμό ομαδικών ή 
μεμονωμένων θέσεων, που παραχωρούν για την άσκηση των υπαίθριων στάσιμων 
εμπορικών δραστηριοτήτων. Οι χώροι αυτοί πρέπει να βρίσκονται εκτός α) του 
ιστορικού, εμπορικού, τουριστικού κέντρου των πόλεων, β) των δημοτικών και 
λαϊκών αγορών και σε απόσταση η οποία καθορίζεται από τα δημοτικά και κοινοτικά 
συμβούλια, ώστε να μην θίγονται τα καταστήματα ομοειδών ειδών, με εξαίρεση τις 
περιπτώσεις άσκησης παραδοσιακών δραστηριοτήτων και γ) περιοχών που 
γειτνιάζουν ή βρίσκονται σε μικρή απόσταση από οργανωμένες ξενοδοχειακές 
μονάδες και εισόδους αρχαιολογικών χώρων, μουσείων και εκκλησιών. 
 Οι παραπάνω αποφάσεις των δημοτικών και κοινοτικών συμβουλίων 
εκδίδονται, αφού ληφθεί υπόψη η γνώμη του οικείου επιμελητηρίου, του εμπορικού 
συλλόγου, της ομοσπονδίας επαγγελματιών-βιοτεχνών της περιοχής,του 
αντιπροσωπευτικότερου σωματείου μικροπωλητών, των αρμόδιων εφορειών 
αρχαιοτήτων του Υπουργείου Πολιτισμού, της Πολεοδομίας της αρμόδιας κατά τόπο 
Ν.Α και της οικείας υπηρεσίας της Τροχαίας. 
 Σύμφωνα με την αριθ. 236/92 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου όπως 
τροποποιήθηκε με τις αριθ. 328/92 και 312/95 όμοιές της, καθορίσθηκαν οι θέσεις 
για τον επιτρεπόμενο αριθμό καντινών σε 15. Ηδη έχουν δοθεί άδειες για 9 καντίνες 
στις εισόδους της πόλης. 
Α. Με το αριθ. πρωτ. 101/21-5-96 απαντητικό έγγραφό του ο Εμπορικός Σύλλογος 
γνωμοδοτεί ως εξής : 
 Δεν έχει αντίρρηση για την άσκηση της δραστηριότητας των εκμεταλευτών 
καντινών. 
Β. Με το αριθ. πρωτ. 131/23-5-96 απαντητικό έγγραφό του το επιμελητήριο Ημαθίας 
μας γνωρίζει τα παρακάτω : 
 Δεν έχει αντίρρηση για την άσκηση υπαίθριων στάσιμων εμπορικών 
δραστηριοτήτων για καντίνες. 
Γ. Με το αριθ. πρωτ. 633/4-4-96 έγγραφό της η Πολεοδομία γνωμοδοτεί ως εξής : 
 Συμφωνεί σε γενικές γραμμές όσον αφορά τους χώρους, εκτός από ορισμένες 
θέσεις όπως π.χ. για τις καντίνες των οποίων ο αριθμός θεωρεί ότι είναι πολύ 
μεγάλος. 
Δ. Με το αριθ. πρωτ. 2501/915-α/9-4-96 έγγραφό του το Τμήμα Τροχαίας Ημαθίας 
μας γνωρίζει ότι : Δεν έχει αντίρρηση για την έκδοση των αναφερομένων αδειών, 
αρκεί να μην εμποδίζεται η ομαλή κίνηση πεζών και οχημάτων. 
Ε. Με το αριθ. πρωτ. 601/8-4-96 έγγραφό της η Εφορεία Βυζαντινών Αρχαιοτήτων 
γνωμοδοτεί : Οτι συμφωνεί ως προς τους χώρους άσκησης υπαίθριων στάσιμων 
δραστηριοτήτων. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ να αποφασίσει για τη 
χορήγηση ή μη άδειας στον Παπαγιαννόπουλο Δημήτριο για εγκατάσταση καντίνας 
στην οδό Θεσ/νίκης (κοντά στο εργοστάσιο Τσαμήτρου πριν τις σιδηροδρομικές 
γραμμές). 



 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Τελικά καταλήξαμε στο χώρο επί της οδού Θεσ/νίκης μπροστά 
από εκεί που ήταν ο Ζαπάτας. 
 Συμφωνεί το σώμα ; 
 Σύμβουλοι : Ναι 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1.- Το από 27-10-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. 
Κων/νου Πουλασουχίδη. 
2.- Την από 22-10-97 αίτηση του Δημητρίου Παπαγιαννόπουλου με την οποία ζητάει 
άδεια εγκατάστασης της καντίνας του στην οδό Θεσ/νίκης πλησίον του εργοστασίου 
Τσαμήτρου πρίν τις σιδηροδρομικές γραμμές. 
3.- Την με αριθ. 170/96 προγενέστερη απόφασή του σύμφωνα με την οποία 
καθορίστηκε ο αριθμός αδειών άσκησης υπαίθριων στάσιμων εμπορικών 
δραστηριοτήτων. 
4.- Την με αριθ. 236/92 προγενέστερη απόφασή του όπως τροπ/θηκε με τις αριθ. 
328/92 και 312/95 όμοιες, με τις οποίες καθορίστηκαν οι θέσεις άσκησης υπαίθριων 
στάσιμων εμπορικών δραστηριοτήτων. 
5.- Τα απαντητικά έγγραφα των φορέων που αναφέρονται αναλυτικά στο εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη με τα οποία 
γνωμοδοτούν σχετικά. 
6.- Το γεγονός ότι συνολικά ο αριθμός των αδειών άσκησης υπαίθριου εμπορίου που 
χορηγήθηκαν δεν υπερβαίνει τον αριθμό που έχει καθοριστεί με προγενέστερη 
απόφασή του. 
7.- Τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρ. 1 του Ν. 2323/95. 
 
            Αποφασίζει ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη χορήγηση άδειας άσκησης υπαίθριων στάσιμων εμπορικών 
δραστηριοτήτων σε πλανόδιους, στον Δημήτριο Παπαγιαννόπουλο για «Καντίνα» 
και καθορίζει ως θέση άσκησης της παραπάνω δραστηριότητάς του στη Βέροια το 
χώρο που βρίσκεται στην οδό Θεσ/νίκης έμπροσθεν επιχείρησης πρώην Ζαπάτα 
(είσοδος πόλης πριν τις σιδηροδρομικές γραμμές).  



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 528/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 13-11-1997 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 


